
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
 Ruimtelijke  Ontwikkelingen en Milieu op maandag 2 juli 2018 (19.45 – 

21.05 uur) 
 

Aanwezig: voorzitter de heer Eijer, PvdA: de heer Van der Wal, VVD: de heer Tromp, de heer 
Walsweer, CDA: mevrouw Reitsma, de heer Breeuwsma, FNP: de heer De Swart, GL: de heer Van 

der Honing, D66: mevrouw De Vries (20.20 uur), SP: de heer Steenbergen, CU: heer Derks, HL: 
de heer Hartsuiker 

Verder aanwezig: wethouders de heren Van Veen, Broekhuizen en Zoetendal (2a), burgemeester 
Van der Zwan 

Commissiegriffier: mevrouw Yska 

Afwezig: mevrouw Rozema (GL), mevrouw Sijtsma (PvdA), de heer Kolle (HL), de heer Hooijsma 

(FNP), de heer Van der Ven, de heer Van der Woude (GBH), mevrouw De Jong )D66) 
 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  
https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 

 
 

1. Opening  
Voorzitter de heer Eijer opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2a.  Mededeling wethouder Zoetendal over de vestiging van een nieuwe school in Tjalleberd. Het 

college gaat een definitieve keuze maken en de betrokkenen daarover informeren. De raad wordt 
hierover per brief geïnformeerd.  Heeft de commissie nog tips om iedereen goed bij het proces te 
betrekken? Hij hoort het graag. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 7 juni 2018 
De besluitenlijst wordt vastgesteld.   

 
3c. Toezeggingen / LTA 

SP: Er is eerder in de gemeenteraad toegezegd verkeersmetingen te doen in de Poststraat. Deze 
zouden volgens omwonenden korter zijn dan toegezegd. Wethouder Van Veen geeft aan schriftelijk 
terug te komen op de duur van de metingen.  
 
3d. Actualiteit gaswinning 

Het college heeft op 14 juni een brief naar de raad gestuurd over de Gaswinput in Nieuwehorne en 
de reactie van de commissie bezwaarschriften op het besluit van het college om het verzoek van 
Vermilion af te wijzen. 
CDA: Zijn er mogelijkheden om op grond van goede ruimtelijke ordening toch dergelijke 
aanvragen af te wijzen? Wethouder Van Veen: Dit blijkt in de praktijk heel lastig, deze lijn zal 
gevolgd moeten blijven worden. 
CDA: Hoe kan het overleg tussen inwoners en de gemeente en Vermilion goed georganiseerd 

worden? Wethouder Van Veen: De volgende stap is aanpassing van het bestemmingsplan, daar 
komen de reguliere procedures bij kijken en dus ook overleg met inwoners en Plaatselijk Belang.  
CDA: Heeft problemen met de machtspositie van Vermilion. 
GroenLinks: Is het niet eens met de conclusie van het college. Wil principieel niet een besluit 
nemen waar een grote meerderheid van de raad tegen is omdat er een schadeclaim dreigt.  
Wethouder Van Veen: Dat lijkt onverstandig vanwege een dan waarschijnlijk gerechtelijke 

procedure en forse schadeclaim. 
HL: Zijn er voorbeelden waarbij een procedure gevolgd is zoals GroenLinks schetst? GroenLinks: In 
Opsterland is ongeveer dezelfde situatie aan de hand. 
SP: Wil graag van de wethouder een toelichting op de frase ‘alles overwegende’ uit de brief. 
Wethouder Van Veen: Dit is een afweging tussen de mogelijke schadeclaim en een inschatting van 
de juridische kansen (beginselen van behoorlijk bestuur). Het college heeft dit besluit zo lang 
mogelijk tegen proberen te houden.  

GroenLinks: Wil dat het college beter motiveert en onderbouwd wat de juridische positie is. 
SP: Op 6 juni heeft de Raad van State een uitspraak gedaan in Haastrecht vs. Vermilion waarin 
Haastrecht in het gelijk is gesteld. Wil graag dat de wethouder dit meeneemt in overwegingen. 
ChristenUnie: Is er contact met het ministerie over deze ontwikkelingen? Wethouder Van Veen: 
Ja die zijn er.  



 
Wethouder Van Veen meldt dat de minister van Economische Zaken op 20 juni 2018 een definitief 
instemmingsbesluit heeft genomen over het gewijzigd Winningsplan Langezwaag. De vraag is of de 
gemeente hiertegen in beroep gaat, dit kan tot 1 augustus.  

De fractie van GroenLinks wil om principiële redenen wel in beroep gaan. Wil graag duidelijk in 
beeld wat de financiële consequenties zijn van dit soort procedures voortzetten. De SP sluit zich 

hierbij aan. Andere fracties geven aan alle relevante stukken over dit onderwerp te willen 
ontvangen en over dit onderwerp te willen doorpraten.  
 
Wethouder Van Veen stuurt aan de raad de volgende stukken: 

- Complete rapport van de Commissie Bezwaarschriften met betrekking tot de winning in 
Nieuwehorne 

- Het Instemmingsbesluit gewijzigd Winningsplan Langezwaag van de minister van 
Economische Zaken 

- Reactie van gemeentelijke juristen op de zaak Haastrecht-Vermilion 
- Een indicatie van de mogelijke hoogte van een schadeclaim 

 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Wethouder Broekhuizen meldt naar aanleiding van eerder besproken zaken dat: 

- Er dagelijkse nieuwe nesten van de eikenprocessierups gevonden en geruimd worden. Dit 
zijn er inmiddels 350 en loopt waarschijnlijk op tot 500 naar het einde van het seizoen. In 

het najaar volgt een evaluatie van de bestrijding.  
- Bij de fietspaden in het buitengebied rondom Jubbega is BGS gebruikt als alternatief voor 

asfalt. Door het warme weer hecht dit niet goed en is de staat van de fietspaden slecht. Dit 
kan pas gerepareerd worden als het weer koeler wordt. 

- Er een subsidieaanvraag bij de provincie ligt voor de uitrol van glasvezel van het Frysk 

Mienskip. Daarnaast draait op dit moment een pilot voor Kabel Noord in de witte gebieden, 
als dit succesvol is volgt uitrol door de hele provincie. De gemeente zou in beide projecten 
om een financiële bijdrage gevraagd kunnen worden.  

- Er aan inwoners een brief over de Meyerweg in De Knipe is rondgestuurd, deze wordt 
tevens ter beschikking gesteld aan de raadsleden. 

 

5. Rondvraag 
De SP vraagt hoe de gemeente handhaaft bij kamerbewoning als er sprake is van overlast of 
onvoldoende voorzieningen. Burgemeester Van der Zwan: Er zijn al een aantal handhaafacties 
geweest. Het is lastig om een goed dossier op te bouwen, daar helpt het nu in ontwikkeling zijnde 
kamerverhuurbeleid bij. Handhaving speelt ook een rol in dit beleid. Het CDA geeft aan dat 
betrokken inwoners aangeboden hebben om mee te denken in het proces. Wethouder Van Veen 

geeft aan hen te betrekken en ook graag commissieleden te betrekken in het 

voorbereidingsproces.  
 
6. Bestemmingsplan Skoatterwâld 2e en 3e fase  
Insprekers de heer Smit en de heer Landman spreken in. De commissieleden stellen vragen aan de 
insprekers. De fracties van Heerenveen Lokaal, CDA, D66 en FNP stellen vragen. 
 
Tweede termijn: 

Hamerstuk. 
 
7. Beeldkwaliteitplan De Lanen Skoatterwâld (3e fase zuid) 
De fracties van CDA en SP stellen vragen. Wethouder Van Veen zegt toe schriftelijk terug te komen 
op de vraag van de SP hoe het college staat tegenover het besluit van het Rijk om per 1 juli 
gasloos te gaan bouwen.  

 
Tweede termijn: 
Hamerstuk. 
 

8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.  
 

 
 
 


